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Zápis číslo 1/2018 

ze zasedání Kulturní komise Rady města Milevska dne 31.01.2018 
 

 

 

Přítomni: PhDr. Jiří Kálal, MUDr. Zdeněk Hobzek, Vladimír Šindelář, Karel Procházka,  

           Mgr. Vlasta Balogová, MDDr. Radovana Srchová, Tibor Kaleja 

 

 

 Hosté: Mgr. Martin Třeštík - místostarosta, Ing. Petr Švára - vedoucí ORR               

 

 

Jednání komise řídil předseda komise PhDr. Jiří Kálal 

 

 

Program jednání: 

1. Uvítání. 

2. Kontrola a posuzování žádostí z dotačního programu ,,KULTURA 2018“ . 

3. Různé. 

 

 

Průběh jednání: 

 

Po úvodním přivítání všech přítomných členů komise a hostů předsedou, následovala diskuze a 

schválení programu zasedání, bylo konstatováno, že komise se sešla v usnášení schopném stavu.  

 

2.  Kontrola a posuzování žádostí z dotačního programu ,,KULTURA 2018“ (DPK) 

 

Dle DPK je kulturní komise zároveň i hodnotící komisí podaných žádostí. Členové komise 

obdrželi tabulku s přehledem žádostí a požadovanými dotacemi, zároveň byli tajemnicí komise a 

vedoucím ORR informováni, že všechny žádosti splňují kritéria DPK a žádnou není třeba 

vyloučit z hodnocení. Po prostudování tabulky byli členové komise seznámeni s podrobnostmi 

jednotlivých žádostí. Bylo podáno 26 žádostí od 17 subjektů. Poté se komise dohodla, že 

doporučuje RMM rozdělit v 1. kole mezi žadatele celou částku 200.000,00 Kč, která byla 

v rozpočtu města vyčleněna pro DPK. Následně byly navrhovány a odsouhlasovány výše dotací 

u jednotlivých žádostí. Částky navržené komisí jsou uvedeny v tabulce, která je přílohou č. 1 

tohoto zápisu. U tří žádostí bylo doporučeno nepřidělit žádnou dotaci, zdůvodnění je uvedeno 

v tabulce.   

 

3. Různé 

Mgr. Vlasta Baloghová otevřela diskusi o možnosti svozů občanů z přilehlých obcí na pořádané 

kulturní akce v Milevsku. Dle vyjádření pana Mgr. Třeštíka a pana Procházky byly takovéto 

svozy již realizovány, ale pro malý zájem občanů od nich bylo upuštěno. Pan Mgr. Třeštík dále 

doplnil, že by se dalo využít zdejších sociálních služeb ke zjištění zájmu o tyto svozy ze strany 

občanů. Diskuzi doplnil sdělením pan Šindelář, že v případě zájmu o prohlídku Milevského 
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muzea, je možné si svoz s pracovníky muzea domluvit.  

Tajemník komise PhDr. Jiří Kálal vznesl dotaz na pana Mgr. Třeštíka ohledně možného 

pokračování provozu restauračního zařízení v domě čp. 1, ve kterém sídlí Městská knihovna. 

K tomuto se mu dostalo odpovědi, že vzhledem ke končící smlouvě se současným nájemcem 

prostor je tato varianta i nadále možná, ale s přihlédnutím k stávajícímu nereprezentativnímu 

vstupu do Městské knihovny, bude způsob využití vstupních prostor ošetřen v nájemní smlouvě. 

Pan místostarosta dále přítomné seznámil s některými vizemi vítězné studie na využití prostor 

v domě čp. 1, jejímž autorem je pan Ing. arch. Jan Hlavín Ph.D.  

Pan Karel Procházka sdělil členům komise informace o spolupráci Karolíny Erbanové 

s Milevskými maškarami, olympijském tématu letošního maškarního průvodu a ohňovém 

divadle v podání Divadla Kvelb, které bude součástí programu Bakusova průvodu 9. února 2018. 

Dále pan Procházka přítomné informoval o zápisu Milevských maškar do Seznamu 

nemateriálních statků tradiční lidové kultury ČR, které je nejvyšším možným oceněním v 

tuzemsku, kterého lze v této oblasti dosáhnout. 

Pan místostarosta v souvislosti s připravovanými oslavami 100. výročí vzniku Československa 

seznámil členy komise s pokračováním záměru na zbudování Památníku legionářů regionu 

Milevska na prostranství před 2. Základní školou J. A. Komenského. 

 

Doporučení RMM: 

- Komise doporučuje RMM rozdělit finanční prostředky žadatelům dle návrhu uvedeného 

v tabulce – příloze tohoto zápisu. 

 

Závěrem předseda komise poděkoval členům za účast a sdělil, že příští zasedání komise se bude 

konat během jarních měsíců. Přesný termín bude oznámen v dostatečném předstihu. 

 

 

 

Příloha: 

Tabulka - Přehled žádostí, požadované dotace, návrh výše dotací a jejich zdůvodnění od 

kulturní komise  

 

 

 

Zapsala: Ing. Lenka Džermanská 

 

 

 

 

  PhDr. Jiří Kálal 

  předseda Kulturní komise 

 

V Milevsku 31.01.2018 

 


